
                               

Referat fra Brugerrådsmøde i Haraldslund  

Tid: tirsdag d. 10. december 2024.  

Sted: Haraldslund mødelokale 

Til stede:  Troels Borup Andersen (Centerleder), Jørgen Andersen (Formand), Ole Holler 
Nielsen, Lisbeth Holler, Inger Johansson, Torben Knudsen, Henrik J Hansen, Torben Vandet og 
Kendy Martens. 

Ikke meldt afbud: Jesper Balle 

 

Mødeleder: Jørgen Andersen 

Referent:   Lisbeth Holler 

Dagsorden og Referat: 
 

Punkt  Referat 
1. Fremtidige 

kulturarrangementer 
både musik og andre 
kulturelle 
arrangementer. 

 
 

 
 
 
 
 
 

          
 

 
 Jørgen og Inger har søgt om 20.000 kr. ved Aalborg 

kommunes kulturpulje etc. Hvis vi får denne bevilling, 
afholdes 3 kulturarrangementer i foråret 2025. 

 
 I forbindelse med kommunalvalget 2025, foreslår Jørgen at 

vi nedsætter en arbejdsgruppe med henblik på 
arrangementer med politikere i paneldebatter med fokus 
på Vestby problematikker f.eks. – trafik – kultur mv. 
Ligeledes forslag om at gøre tilsvarende i forbindelse med 
valg til seniorrådet 2025. 

 Der blev nedsat en ad. Hoc. Arbejdsgruppe bestående af: 
               Torben V 
               Jørgen  
               Henrik  
               Lisbeth 
               Jørgen finder en dato for første møde i udvalget.  

 
 

 Henrik foreslår at brugerrådet bliver mere synlige i 
træningssammenhæng f.eks. en T-shirt hvor der står 
brugerråd eller ”spørg bare mig” på. Der kan laves et 
regelsæt for funktionen. 
Troels tager det op i personalegruppen med fokus på  
grænsesætning mellem brugerråd og personalet. 
 



                               
 Andre temaer:  
 Fodtøj i Fitness – vi mener man som minimum skal 

have Inde fodtøj på.  
 Voksne i bad og omklædning sammen med deres 

børn/børnebørn af det andet køn. Vi mener 7 års 
grænsen er for hård, børn på 7 år er ikke modne nok 
til at gå alene i omklædning og bad i Haraldslund. 
Troels tager det op i relevant forum. 

 Inger forslår at svømmehallen og omklædning skal 
være mobil fri områder. Pt. er det tilladt at have mobil 
med, dog er det forbudt at tage foto i de nævnte 
områder. 

 Hygiejne og brugere der ikke vasker sig, før de går i 
svømmehallen, er et problem i alle svømmehaller. 
Troels oplyser at badevandets kvalitet er OK så pt. er 
det ikke et problem i Haraldslund. Livredder og 
medarbejder der ser det, vil gøre opmærksom på det 
når det sker. 

2. Orientering fra 
Troels 

 Der er en stor belægning i Haraldslund – bl.a. på spin 
cykler – pt. har vi 22 cykler – men der efterspørges 
om flere – dog er der ikke planer om at købe flere i 
denne sæson. 

 Medarbejder nyt: 
Marlene er stoppet og der kommer en ny 
stillingsbesættelse i en eller anden form. 
Der er mange virksomhedspraktikanter pt. til glæde 
for Haraldslund og de enkelte praktikanter. 

 Der er en ny saunaovn på vej, da den eksisterende 
ikke kan meget mere. 

 Flisebelægningen foran saunaen er på tegnebrættet 
 Der er planer om at samkøre Gigantiums og 

Haraldslunds hjemmeside med hver deres side. 
 Sundhed i bevægelse fejrer 20-års jubilæum fredag 

d. 10. januar kl. 10 – 12 i Salen. Invitationen kommer 
ud på hjemmesiden. 

3. Bordet rundt  Vigtigt at der i 2025 altid er et punkt på dagsorden der 
relaterer til brugerundersøgelsen 2024 og generelt at 
der kommer punkter på som opfølgning fra sidste 
referat. 

 I 2025 vil understøtning af bænkene blive ændret fra 
stål til mursten. Med nuværende løsning er det svært 
at gøre rent under bænkene og de sidder ofte løst. 



                               
 Et problem for ældre brugere at der mangler 

gelænder ved trappen fra biblioteksområdet ned til 
forhallen. Troels tager en opfølgning på tidligere 
henvendelse til biblioteksledelsen vedr. 
problematikken, da det drejer sig om deres område. 

 Der efterspørges en stille aften efter åbningstid, kun 
for voksne, f.eks. en ugentlig aften. Troels vil 
undersøge om det er muligt. 

 Stor ros til livredderne i svømmehallen for god 
organisering. 

  
 

 
 

1) Eventuelt/ . 
 

 Næste møde i brugerrådet: er onsdag d. 12. 
februar kl. 16. - 18 

 Generalforsamling skal på dagsorden, da der er valg 
til brugerråd sidst i Marts. 

 Jørgen – Torben K og Jesper er på valg. 
       Man sidder i en 2 årig periode. 
 Ole og Torben V er på valg som suppleanter, man 

sidder  i et år ad gangen. 
 

 
 

  
 

                                                                                                                                                  


